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Aliaga i Cas ar enas,opcio s 
per residi el or~ Lleida 
Són els directius més ben situats davant del previsible relleu de Félix González 
XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I Albert Aliaga i Pep Cas
tarlenas, dos deIs tres vicepresi
dents actuals del Forr;;a Lleida, 
es perfilen com a alternatives 
a Félix González si finalment 
acaba deixant vacant el seu 
carrec en els propers dies. Els 
moviments en el si de la junta 
de socis de l'entitat no ces sen 
amb la idea de convencer l'ac
tual president que faci UI:!- pas 
al costat. 

Si González no s'avingués a 
dimitir, la situació derivaria en 
la convocatoria d'una assem
blea en la qual els socis votarien 
un únic punt del dia, la reno
vació del dlrrec de president, 
un plebiscit que l'actual maxim 
mandatari no afrontaria amb 
prou adhesions per mantenir-se 
en el carrec. 

Les dos cartes que sonen per 
comandar la nau en cas d'ha
ver-hi un relleu a la presidencia 
són Pep Castarlenas, un deIs so
cis fundadors del Forr;;a Lleida el 
2012 i actual directiu d'Ekke, i 
Albert Aliaga, un deIs adminis
tradors de Crom 2 SA, empresa 
d'Alcarras líder en la fabricació 
de mobiliari per a hostaleria i 
centres escolars, que va entrar 
com a soci del club l'estiu del 
2016, encara que ja havia col
laborat des de feia mesos. 

Al marge de González, Ali
aga i Castarlenas, la junta de 
socis esta integrada per vuit 

Castarlenas i Aliaga són I'alternativa a Félix González. 

menibres més, tots socis funda
dors: Jaume Ramon, Alba Zara
go, Pere Pauné, Juan Biurrun, 
Francesc Ojeda, Josep Anton 
Gómez, Antoni Cudós i Fran
cesc Armengol, la majoria deIs 
quals advoquen actualment per 
un canvi de timó. 

Les dos parts confien a des
encallar la situació tan aviat 
com sigui possible per al bé del 
club, ja que a comenr;;aments 
de juliol cal inscriure el primer 
equip a la LEB Oro . 

De moment el Forr;;a Lleida 
esta pendent de tancar el pres
supost de l'exercíci 2019-2020, 
del qual falta encara una part 
important deIs ajuts institucio
nals, tant de la Paeria com de 
la Diputació. Amb aquesta últi
ma encara no hi ha un conveni 
firmat. 

La Catalana ha tornat 25.000 € als clubs lIeidatans 
• La Federació Catalana de 
Basquetbol, tal com va pro
metre quan va decretar la 
canceHació definitiva de les 
competicions per la crisi sa
nitaria del coronavirus, ja ha 
fet efectiva la devolució als 
clubs de la part proporcional 
de les llicencies i del canon 
d'inscripció que no va quedar 
satisfet després de la suspen
sió de les lligues. L'ens federa
tiu ha tornat prop de 25.000 

euros entre els 37 clubs que 
formen part de la territorial 
lleidatana. 

D'altra banda, el president 
de la Federació Espanyola de 
Basquet (FEB), Jorge Garba
josa, ha explicat que l'amplia
ció a setze equips de la Lliga 
Femenina Endesa, en la qual 
milita el Cadí la Seu, era "la 
millor opció possible" per 
mitigar les conseqüencies 
del coronavirus i va avanr;;ar 

que ja treballen en "diferents 
opcions" per al futur de la 
competició, més enlla de la 
temporada vinent. 

"Ho estem valorant tot. 
Tornar al setembre o a l'oc
tubre, amb públic, a porta 
tarrcada, amb públic reduit, 
també que hipugui haver un 
rebrot del Covid-19, que es
perem que no. Tot s'esta es
tudiant", va concloure Jorge 
Garbajosa. 


